
SPRAWOZDANIE 

z międzysesyjnej działalności  Burmistrza 

za okres od 28 grudnia 2016 r. do 25 stycznia 2017 r. 

 

Wysoka Rado! 

Szanowni Państwo! 

 

 W dniu 28 grudnia wraz z Moim Zastępcą spotkaliśmy się z Panem 

Andrzejem Grabowskim, współwłaścicielem firmy POLMLEK. 

 29 grudnia w Urzędzie Marszałkowskim wraz z Panią Skarbnik  

podpisaliśmy umowę dotyczącą dotacji na zakup samochodu 

strażackiego do OSP w Łynie.  

 W tym dniu Mój Zastępca spotkał się z przedstawicielem firmy NET 

LAND, następnie z przedstawicielami firmy PROMAT.  

W tym dniu Mój Zastępca spotkał się również z Panią Joanną 

Szczepkowską. 

 3 stycznia wspólnie z Zastępcą spotkaliśmy się z Panem Andrzejem 

Zalewskim – Prezesem Zarządu Nieruchomości Mieszkalnych                                  

i Użytkowych w Elblągu.  

 W tym dniu rozmawiałem także z przedsiębiorcami z ul. Ogrodowej na 

temat parkingów niezbędnych do prowadzenia działalności, a także 

odbyło się spotkanie Prezesem PUGK. 

 4 stycznia byłem w Ministerstwie Rozwoju                                                                         

w Warszawie.  

 5 stycznia Mój Zastępcą po raz kolejny spotkał się z przedstawicielami 

firmy NET LAND oraz PROMAT.  

 W tym dniu odbyło się spotkanie z Dyrektor MOPS Panią Danutą 

Kamińską. 

 8 stycznia uczestniczyłem w Jasełkach, które odbyły się w świetlicy                       

w Sławce Wielkiej.  

 9 stycznia spotkałem się z Prezesem MWiK – Bogdanem Kalinowskim 

oraz Panią Burską – byłą przewodniczącą Związku Nauczycielstwa 

Polskiego.  

 10 stycznia byłem w Ministerstwie Sportu i Turystyki w Warszawie. 

 11 stycznia Mój Zastępca wraz z Kierownikiem Wydziału PKS Panią 

Patrycją Kawałko byli w Urzędzie Marszałkowskim.  

 11 stycznia br. Zgodnie z zawarta umową wykonawca dostarczył średni 

samochód ratowniczo-gaśniczy 4x4 marki ,,Mercedes-Benz,, ATEGO 

1530GBA 3,5/16 posiadający na wyposażeniu zbiornik na wodę                             

o pojemności 3500l, zbiornik na środek pianotwórczy 350l, auto-pompę                      

z szybkim natarciem podająca niskie ciśnienie do 10 bar i wysokie do 40 

bar oraz maszt oświetleniowy 2x220W.  



 W tym dniu rozmawiałem z Panią Małgorzatą Sobieską zu 

Schwarzenberg  

Wiceprezes Zarządu W-MSSE w Olsztynie 

 12 stycznia odwiedził nas Dyrektor Departamentu Koordynacji Promocji 

Pan Piotr Burczyk wraz z Panią Moniką Dąbrowską                                                            

i Barbarą Tuńską. Spotkanie dotyczyło współpracy w zakresie terenów 

inwestycyjnych na naszym terenie i pozyskiwania inwestorów pomiędzy 

tym departamentem a naszą Gminą.   

 W tym dniu spotkałem się z Dyrektor MOPS Panią Danutą Kamińską, 

Dyrektor CUW Panią Małgorzatą Sawicką oraz radnym Markiem 

Kierzkowskim. 

 Tego dnia Mój Zastępca spotkał się z przedstawicielami firmy PROMAT, 

następnie w Niborku Drugim odbyło się spotkanie z mieszkańcami.  

 13 stycznia spotkałem się z Panem Hubertem Domańskim- 

Kierownikiem Archiwum Państwowego w Nidzicy. Następnie 

uczestniczyłem                                   w naradzie z Dyrektorami szkół i 

przedszkoli, która odbyła się w Centrum Usług Wspólnych. 

 W Wydziale Techniczno-Inwestycyjnym od godz. 9 trwały konsultacje                                          

z mieszkańcami m. Piątki, które dotyczyły realizacji inwestycji drogi w 

tej miejscowości.   

 W sobotę 14 stycznia w hali widowiskowo-sportowej odbył się mecz 

piłki nożnej pomiędzy nidzickimi piłkarzami i samorządowcami 

zorganizowany z okazji dwudziestego piątego finału Wielkiej Orkiestry 

Świątecznej Pomocy.  

W niedzielę podczas licytacji, która odbyła się w Sali rycerskiej i do 

puszek udało się zebrać ponad 23 tys. złotych. 

 16 stycznia wraz z Kierownikiem Wydziału PKS Panią Patrycją Kawałko 

oraz Panem Pawłem Kozińskim spotkaliśmy się ze Starostą, Wicestarostą 

oraz Kierownikiem Wydziału Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania 

Kryzysowego w Starostwie w sprawie kalendarza imprez na 2017r.   

 17 stycznia spotkałem się z przedstawicielami firmy ISOROC Panią 

Jarosińską i Panem Kozera.  

 W tym dniu rozmawiałem również z Panią Sabiną Wylengowską – 

Przewodniczącą Nidzickiego Stowarzyszenia Mniejszości Niemieckiej. 

 18 stycznia rozmawiałem z ks. Andrzejem Bawirsz na temat pomysłu 

budowy całodobowego domu samopomocy w Napiwodzie.  

 Tego samego dnia odbyło się:  

- spotkanie z przedstawicielami ZDW  

- Rada budowy przebudowy dróg nr 545 i 604 

- spotkanie w Starostwie Powiatowym – Zarządzanie Kryzysowe 

- Jasełka , ul. Krzywa 

- spotkanie z rodzicami w SP w Łynie   



 19 stycznia spotkaliśmy się z Panem Kazimierzem Kordeckim, Panem 

Niedźwieckim oraz Zarządcami Spółdzielni Mieszkaniowych Panem 

Jabłonowskim oraz Panią Janusz.  

 W tym dniu odbyło się posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Rolnictwa, Budownictwa, Mieszkalnictwa i Ochrony Środowiska. 

 20 stycznia wziąłem udział w uroczystym otwarciu hali 

widowiskowo- sportowej w Korszach (generalny wykonawca 

inwestycji – Zakład Innowacyjny Technik Energetycznych ,, 

PROMAT’’ Sp.zo.o.) 

 W godzinach popołudniowych odbyło się spotkanie                                                  

z Międzyzakładową Spółdzielnią Mieszkaniową ul. Kopernika 4. 

 21 stycznia wraz z Dyrektor MOPS Panią Danutą Kamińską 

uczestniczyliśmy w spotkaniu noworocznym, które odbyło się                          

w świetlicy w Bolejnach.  

 23 stycznia odbyło się posiedzenie Komisji Planowania Budżetu                                      

i Finansów. W tym dniu spotkałem się z Dyrektor CUW Panią 

Małgorzatą Sawicką oraz Prezesem PUGK. 

 24 stycznia wraz z Moim Zastępcą spotkaliśmy się z Dyrektorem ZS 

nr 1 Panem Arturem Paczuszka.  

 W tym dniu miałem okazję udzielić wywiadu badaczowi naukowemu, 

który bierze udział w finansowanym przez Unię Europejską projekcie 

Rurlnno i jednocześnie jest asystentem naukowym w Instytucie 

Leibniza w Wydziale Badań nad Społeczeństwem i Gospodarką 

Przestrzenną  w Niemczech. Tematyką wywiadu były zadania                           

i struktura miasta Nidzica, działalność publiczna dla społecznego                      

i ekonomicznego rozwoju Nidzicy, szanse i wyzwania stojące przed 

regionem Nidzicy i rola, jaką grają organizacje takie jak NIDA                         

w powodzeniu miasta i regionu.  

 Rozmawiałem z Panem Mirosławem Nicewicz – Dyrektorem 

Oddziału GDDKiA  nt. ekranów dzwiękochłonnych w m. Piątki.   

 W tym dniu odbyło się posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa 

Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej. 

 W Orłowie z Panią Danutą Kamińską wręczyliśmy dyplomy dla 

uczestników turnieju w kategorii: warcaby. 

 24 stycznia mój Zastępca wziął udział w Walnym Zgromadzeniem 

Członków Stowarzyszenia Cittaslow. Następnie spotkał się z Panem 

Hubertem Domańskim, Panem Norbertem Kasparek – Dyrektorem 

Archiwum Państwowego w Olsztynie, Panem Paweł Bukowskim oraz 

Wicestarostą w sprawie archiwum w Nidzicy.  

 Ja natomiast wraz z Dyrektor CUW Panią Małgorzatą Sawicką 

wzięliśmy udział w naradzie dotyczącej dostosowania sieci szkół do 



nowego ustroju szkolnego. Spotkanie zostało zorganizowane przez 

Kuratorium Oświaty w Olsztynie.  

 W tym dniu odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Turystyki, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Polityki Prorodzinnej.  

 W godzinach popołudniowych Mój Zastępca wraz z 

Przewodniczącym Rady Miejskiej oraz Dyrektor MOPS wręczyli 

dyplomy dla uczestników turnieju w kategorii: tenis stołowy, który 

odbył się                          w Wietrzychowie. 

 O godz. 17  odbyło się spotkanie w Szkole Podstawowej w Rączkach.  

 

 

  

  


